The Open University (UK) and The Chinese University of Hong Kong
Bringing you the 5th International m-libraries conference May 27 - 30, 2014

英國公開大學與香港中文大學

為您呈獻第五屆國際流動圖書館會議 2014年5月27-30日

## **Biography of Chen Haiying**

Associative research librarian, deputy director of Research and Technical Centre of Digital Library in Library & Information Centre of Zhejiang University. Secretary of Administration Center for China Academic Digital Associative Library (CADAL), director of Service Department of Administration for CADAL. Her research interests include digital library, mobile library, standard specification, service mode for digital library. She has published nearly 20 papers in Chinese academic journals and international conferences.

## 陈海英简历

陈海英,副研究馆员。现任浙江大学图书馆数字图书馆研究与技术中心副主任。兼任大学数字图书馆国际合作计划(简称 CADAL)项目秘书、项目服务部主任,主要研究领域包括数字图书馆、移动图书馆、标准规范、数字图书馆服务模式研究。在国内学术刊物和国际会议上发表论文近 20 篇。